
Καστρίτης: «Είµαστε ευχαριστηµένοι από την προσπάθεια» 

 

Μετά τη λήξη του παιχνιδιού µε τον Φιλαθλητικό Ζωγράφου,  ο 

προπονητής του Αρκαδικού, Γιάννης Καστρίτης, µίλησε στους 

εκπροσώπους του Τύπου. Τα σηµαντικότερα σηµεία των όσων δήλωσε ο 

Αρκάς προπονητής έχουν ως εξής: 

  

«Καταρχήν να συγχαρούµε την οµάδα του Φιλαθλητικού για την 

εµφάνιση και τη νίκη της. Θεωρώ πώς δίκαια µας κέρδισαν, όντως 

είναι πολύ καλή και αθλητική οµάδα και συγκαταλέγεται στα φαβορί 

για την άνοδο.  

 

Από εκεί και έπειτα, εµείς σίγουρα είµαστε ευχαριστηµένοι από την 

προσπάθειά µας, αλλά είµαστε δυσαρεστηµένοι από το χρονικό 

σηµείο στο οποίο την κάναµε την προσπάθεια.  

 

∆ηλαδή θα προτιµούσα να είχαµε ξεκινήσει πολύ δυνατά το µατς, 

όπως το τελειώσαµε και αν στο τέλος µέναµε από δυνάµεις έχει 

καλώς. Ας ήταν το τελικό αποτέλεσµα. 

 

Το ότι το πρόγραµµα γίνεται βατό, αυτοµάτως είναι και η παγίδα που 

πρέπει να αποφύγουµε. ∆εν µπορώ να πω ότι το πρόγραµµα γίνεται 

έτσι, γιατί παίζουµε µε οµάδες που είναι χαµηλότερα στην 

βαθµολογία.  

 

Αυτοµάτως αυτό σηµαίνει ότι όλα τα µατς είναι και για τους δύο 

αντιπάλους ζωής και θανάτου. Οπότε δεν θεωρώ ότι το πρόγραµµα 

γίνεται πιο εύκολο. Θέλει τεράστια προσοχή και στην ουσία να µην 

αλλάξουµε κάτι από αυτό που µέχρι στιγµής κάναµε. Προπόνηση 

κάθε µέρα στο γήπεδο και ό,τι δουλεύουµε να το βγάζουµε στα 

παιχνίδια µας το Σάββατο» 

 


